



Abonnement-Bestellung | *Subscription order*

Carpet Collector widmet sich ausschließlich antiken Teppichen und Textilien.

Diese Fachzeitschrift richtet sich an alle Liebhaber dieses faszinierenden Themas. Das redaktionelle Spektrum ist entsprechend breit: Auktionsberichte, Buchvorstellungen, Reportagen über Sammlertreffen, Berichte über bedeutende Teppichsammlungen der großen Museen, Vorstellungen von außergewöhnlichen Sammlerteppichen und Aufsätze internationaler Teppichexperten.

www.carpetcollector.com

Carpet Collector is devoted exclusively to carpets and textile art.

This magazine is aimed at all fans of this fascinating topic. The editorial spectrum is correspondingly broad: auction reports, book presentations, reports from collectors' meetings, reports about the important rug collections of major museums, presentations of exceptional collector's rugs and essays by international rug experts.

www.carpetcollector.com

ABONNEMENT

- Ja, ich möchte Carpet Collector abonnieren.
Für den Bezugspreis von 109,00 EUR inkl. Porto & MwSt erhalte ich 4 Ausgaben im Jahr. Das Abonnement kann jederzeit bis zum 30. September für das Folgejahr gekündigt werden.

SUBSCRIPTION

- Yes, I would like to subscribe to Carpet Collector.
For the subscription price of EUR 109.00 (USD 129.-) incl. shipping and VAT, I will receive 4 issues per year. The subscription can be terminated for the following year at any time up until 30 September.

Firma | *Company:* _____

Name | *Name:* _____

Straße | *Street:* _____

Land, PLZ, Ort | *Country, ZIP, City:* _____

Tel. | *Fax:* _____

Ust-Id. | *VAT ID-No.:* _____

Datum, Unterschrift | *Date, Signature:* _____

Diese Vereinbarung kann innerhalb von zwei Wochen schriftlich beim SN-Verlag, An der Alster 21, 20099 Hamburg widerrufen werden.

I am aware that I can cancel this agreement by notifying SN Verlag, An der Alster 21, D-20099 Hamburg in writing within a period of 14 days (based on postmark date) after handing in the order form.

SN-Verlag | Carpet Collector | An der Alster 21 | 20099 Hamburg | Germany
eMail: tim.steinert@snfachpresse.de | Fax: +49 (0)40 / 280 37 88